

CONTRACT ADDENDUM

**Request for PreQualification:
Construction of the National Holocaust
Monument and Transition Zone**

Tender file no. LW007

November 24, 2015

ADDENDUM No. 3

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

QUESTIONS / ANSWERS

Q1. Section 1.2 Process:

1. Please identify the 9 Contractors already qualified.
2. What is the nature of the "trade agreement requirements" that caused the re-publishing of the RFQ?

A1.

1. The following 9 contractors are pre-qualified:
 - a) Doran Contractors
 - b) Bâtiment EBC Inc.
 - c) Frecon Construction
 - d) Magil Construction
 - e) Meyknecht-Lischer Contractors
 - f) PCL Constructors
 - g) Pomerleau Inc.
 - h) Prestige Design & Construction
 - i) TOFCON Construction
2. The estimated budget with the current design is very close to bringing into play another trade agreement to which the NCC is subject . In order for the NCC to be in a position to award a contract or be in a position to negotiate a contract to a bidder, the NCC had to look at the various trade agreements it is subject to and tender accordingly.

ADDENDA AU CONTRAT

**Appel d'offre de préqualification :
Construction du monument national de
l'Holocauste et la zone de transition**

Appel d'offres no. LW007

Le 24 novembre 2015

ADDENDA no. 3

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

QUESTIONS / RÉPONSES

Q1. Section 1.2 Processus :

1. Veuillez identifier le 9 contractants déjà qualifiés.
2. Quelle est la nature des "exigences de l'accord commercial" qui est la cause de la nouvelle publication de la AOP ?

R1.

1. La suite de 9 entrepreneurs sont pré-qualifié :
 - a) Doran Contractors
 - b) Bâtiment EBC Inc.
 - c) Frecon Construction
 - d) Magil Construction
 - e) Meyknecht-Lischer Contractors
 - f) PCL Constructors
 - g) Pomerleau Inc.
 - h) Prestige Design & Construction
 - i) TOFCON Construction
2. Le budget estimé avec la conception actuelle est très proche en mettant en jeu un autre accord commercial dont la CCN est soumis. Pour que la CCN peut être en mesure d'attribution d'un contrat ou d'être en mesure de négocier un contrat à un soumissionnaire, la société NCC avait examiner les divers accords commerciaux il est soumis et qui offre en conséquence.

Q2. Section: 1.6 Key considerations: (first sentence)

1. It states that the budget requirements are outlined above, yet no budget information is provided. Please provide the budget requirements.

A2. In Section 1.6 Key considerations: The first sentence in the paragraph should read: "The monument is a priority commemoration project for the Government of Canada expected to result in a durable, high quality, world-class product, while adhering to the budget and the schedule." The balance of the sentence should be deleted "... requirements outlined above."



Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services

Q2. Section : 1.6 Critères fondamentaux : (première phrase)

1. Il stipule que les prévisions budgétaires sont présentées ci-dessus, encore aucune information budgétaire est prévue. Veuillez fournir les exigences budgétaires.

R2. Dans la section 1.6 Critères fondamentaux: la première phrase du paragraphe doit se lire comme suit : "Le monument est une priorité pour le gouvernement du projet de commémoration du Canada devrait entraîner une durable, de haute qualité, produit de classe mondiale, tout en respectant le budget et l'annexe." L'équilibre de la phrase devrait être supprimée "... les exigences énoncées ci-dessus."



Lana Wilson
Agente principale aux contrats
Services de l'approvisionnement